



CCCTG
Canadian Critical Care
Trials Group

APPLICATION FORM | *FORMULAIRE DE DEMANDE*

Education Travel Award 2018 | *Bourse de voyage pour formation 2018*

Instructions

Please fill in the application below, print it, date and sign it, then add it to your application package.

For questions about the Award, please contact:

Veillez compléter le formulaire ci-dessous, l'imprimer, le dater et le signer puis le joindre à votre dossier de candidature.

Pour des questions concernant cette bourse, communiquez avec :

Dominique Piquette

dominique.piquette@sunnybrook.ca

or/ou

Nicolay Ferrari

nicolay.ferrari.chum@ssss.gouv.qc.ca



CCCTG
Canadian Critical Care
Trials Group

1. Applicant Information | *Information sur le candidat*

Name/*Nom*:

Training level/*Niveau de formation*:

Research focus (check one)/:
Domaine de recherche (cocher un)

Adult/*Adulte*

Pediatric/*Pédiatrique*

Affiliation (Department, Institution)/:
Affiliation (Département, Institution)

Address/*Adresse*:

E-mail/*courriel*:

Phone/*Téléphone*:



2. Expression of Interest | *Expression d'intérêt*

Please provide a summary of your knowledge and expertise as it relates to critical care research as well as your learning objectives from attending the CCCTG Research Career Development Day. **(3500 characters maximum)**

*Veillez résumer vos connaissances et votre expérience en ce qui concerne la recherche en soins critiques et déterminer les objectifs d'apprentissage que vous visez par votre participation à la Journée de développement de carrière en recherche du CCCTG. **(3500 caractères maximum)***

3. Submission Requirements | *Exigences pour la soumission*

Your complete application for the Travel Award will consist of:

1. Completed Education Travel Award application form.
2. A letter of support from a non-trainee CCCTG/CCCTBG member.
3. Program letter confirming matching contribution.
4. A one page structured abstract of their current research. The research may be a work in progress.
5. An up to date CV (3 pages maximum).

Applications must be received by **Friday April 20, 2018**. Send all application materials **in a single PDF** to Nicolay Ferrari at nicolay.ferrari.chum@ssss.gouv.qc.ca.

Votre mise en candidature pour une Bourse de voyage pour formation doit comprendre :

1. *Le formulaire d'application dûment rempli et signé.*
2. *Une lettre de parrainage d'un membre du CCCTG/CCCTBG qui n'est pas un stagiaire.*
3. *Une lettre de l'institution confirmant la contribution en contrepartie.*
4. *Un résumé d'une page du projet de recherche. La recherche peut être en cours d'exécution.*
5. *Un CV mis à jour (3 pages maximum).*

*La date limite pour soumettre les demandes est le **vendredi 20 avril 2018**. Faire parvenir par courriel les documents en **un seul PDF** à Nicolay Ferrari au nicolay.ferrari.chum@ssss.gouv.qc.ca*

4. Signature

Name/Nom	
Signature	Date
X	